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شرایط سیاسی جاری در امارات، از ورود اتباع برخی 
کشورها مانند یمن، عراق، سوریه، آفریقا و ... جلوگیری 
می شود و همین امر تا حدی منجر به تضعیف بازار 
امارات شده است و حتی عرصه برای فعالیت ایرانیان 
)به خصوص در بخش تبادلات بانکی( روز به روز 
تنگ تر می شود؛ علی ایحال ما با مشکلی خاصی روبرو 
نیستیم و با استراتژی هایی که از قبل پیش بینی کرده 

بودیم، وضعیت فعلی را پشت سر می گذاریم. 

ایده شکل گیری خانه پیراهن ایرانیان چگونه 
شکل گرفت؟

تحریم های اخیر ایران، تعصب و روحیه میهن پرستی 
و نگاه ویژه ما به بازار ایران، ما را متوجه فقری عمیق 
در تولید و تأمین پیراهن های الیاف طبیعی باکیفیت 
کرد، پس از بازارسنجی متوجه شدیم دلیل این نقصان 
، قیمت بالای پیراهن های مذکور می باشد که انگیزه 
چنین فعالیت هایی را از فعالان پوشاک گرفته است، با 
بررسی های بیشتر به این نتیجه رسیدیم که به واسطه 
تجربه و اعتبار چندین ساله در تجارت پارچه چنین 
محصولاتی، می توانیم با کامل کردن زنجیره تأمین 
این نوع کالاهای سطح بالا، با قیمت های معقول 

بیوگرافی و آغاز فعالیت در صنایع نساجی و 
پوشاک

هستم.  تهران  در  سال 1346  خرداد  هشتم  متولد 
به جهت حضور پدر در بازار پارچه تهران از دوران 
کودکی با محیط با محیط بازار و کسب و کار بیگانه 
نبودم و پس از اتمام جنگ، در زمینه خرید و فروش 
پارچه فعالیت خود را آغاز کردم. آن زمان واردات پارچه 
بسیار محدود بود و با مجوزهای بسیار مقطعی وزارت 
صنایع وقت، این واردات صورت می گرفت بنابراین 
افراد زیادی از پارچه های خارجی استفاده نمی کردند. 
تا سال 1368 مصرف پارچه تولید داخل بالا و تنوع 
و سطح انتظارات مردم پایین بود. به مرور زمان و 
با افزایش واردات پارچه های خارجی، مردم به سمت 

پارچه های باکیفیت و متنوع گرایش پیدا کردند. 
سال 1375پس از مذاکره با پدرم، تصمیم گرفتیم یک 
شرکت بازرگانی جهت فروش پارچه به کل منطقه  
امارات  در  فارس (  خلیج  حوزه  )کشورهای   GCC

موفقیت های  به  لطف خداوند  به  نماییم.  راه اندازی 
زیادی رسیدیم  و با توجه به تعاملات سیاسی مطلوب 
به  آزاد  بندر  این  در  توانستیم  امارات  و  ایران  میان 
واردات پارچه بپردازیم اما در حال حاضر به واسطه 

گفت وگو با محمد اکبر مولایی- رئیس هیئت مدیره شرکت خانه پیراهن ایرانیان

دیدگاه

اشاره:
رئیس هیئت مدیره شرکت خانه پیراهن ایرانیان 
معتقد است » ممانعت از واردات به بهانه مبارزه 
با قاچاق، به هیچ وجه درست نیست. در صورت 
تکاپو  به  داخل  بازار  قانونی،  و  واردات رسمی 
می افتد، زمینه برای رقابت سالم شکل می گیرد 
و صنعتگران داخلی به این نتیجه می رسند که 
برای ماندن در میدان رقابت، باید محصولات 
باکیفیت عرضه نمایند، زیرساخت های خود را 
بهره مند  مدرن  تکنولوژی های  از  دهند،  ارتقا 
توجه  دنیا  روز  مدل های  و  طرح ها  به  شوند، 

داشته باشند.«
تولیدکنندگان  کرد»  اعلام  اطمینان  با  مولایی 
را  خود  می توانند محصولات  آسانی  به  ایرانی 
تولیدکنندگان  کنند.  قاچاق  کالاهای  جایگزین 
پوشاک  صنعت  در  معتبری  و  توانمند  بسیار 
کشور وجود دارند که سابقه صادرات را دارند 
بازار  شدن  خالی  بابت  دغدغه ای  نباید  پس 

پوشاک خارجی به خود راه دهیم.«
وی ادغان داشت »ایران را باید ایرانیان بسازند. 
متأسفانه امروز همه به فکر منافع شخصی خود 
هستند در حالی که اگر تفکر ملی داشته باشیم 
تمام امور به درستی سر جای خود قرار خواهند 
گرفت. از مردم می خواهیم با خرید محصولات 
باکیفیت از تولیدکنندگان ایرانی حمایت خود را 
اعلام و در صورت هرگونه نقص و مشکلی در 
تولید داخل مشاهده می کنند،  کیفیت کالاهای 
مشکلات  متوجه  تولیدکننده  تا  نخرند  را  آن 
شده و درصدد اصلاح آن برآید.« مشروح این 

گفت وگو از نظرتان می گذرد: 

ایـران را بایـد 
ایرانیان بسازند 
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چنین پیراهن هایی را در اختیار مصرف کنندگان ایرانی 
قرار دهیم به همین منظور خانه پیراهن ایرانیان را 
برای  خانه ای  رساندیم،  ثبت  به   97/3/7 تاریخ  در 
تأمین پیراهن های خاص یعنی پیراهن هایی که از 
نظر کیفیت، قیمت و طرح پارچه، متناسب و مدنظر 
مصرف کنندگان ایرانی باشد، محصولاتی که کمتر در 
کشور تولید می شوند و مردم برای تهیه آن یا به خارج 
از کشور سفر می کنند و یا نیاز خود را از فروشگاه های 
عرضه پوشاک خارجی با قیمت های گزاف برطرف 

می نمایند. 
یکی از رسالت های خانه پیراهن ایرانیان این است 
که بتواند ذائقه مردم را نسبت به کیفیت تغییر دهد و 
مصرف پیراهن های صد درصد کتان با استانداردهای 
خانه پیراهن ایرانیان را به یک مطالبه عمومی تبدیل 
کند، به همین منظور یک سال پیش از تأسیس خانه 
پیراهن ایرانیان با همکاری یک گروه زبده و توانمند 
در زمینه تولید پیراهن و راه اندازی سیستم های تولید 
مدرن به مطالعه ، تحقیق و بازارسنجی پرداختیم و به 
لطف خداوند موفق یه تأسیس کارخانه تولید پوشاک 
شدیم. در حال حاضر در کارخانه خانه پیراهن ایرانیان 
واقع در شهرک صنعتی جی اصفهان حدود 300 نفر 
به صورت مستقیم مشغول فعالیت هستند و حجم 
تولیدات آن بین 25 تا 30 هزار عدد پیراهن مردانه 

در ماه است. 

رقیبان  مقابل  دیدگاه و موضع گیری شما در 
چگونه است؟

رقیبان،  وجود  علی رغم  فعالیت،  و  تولید  عرصه  در 

حرکت ما رو به جلو و همراه با نوآوری است و طبق 
برنامه مشخص و مدون گام برمی داریم و تمرکز بر 
اگر هم  ندارد،  ما جایی  تفکرات  در  رقیبان  حرکت 
بررسی هایی در این خصوص صورت گیرد، صرفاً با 

رویکرد تحقیق بازار و نگاه علمی صورت می گیرد. 

از محصولات  نظر شما در مورد کپی برداری 
خانه پیراهن ایرانیان جیست؟

کپی برداری از محصولات خانه پیراهن ایرانیان توسط 
رقیبان برای ما چندان نگران کننده نیست زیرا معتقدیم 
ایده گرفتن، فی نفسه اقدامی مذموم و نادرست نیست 
کپی برداری  فقط  از  تولیدکنندگان  تمام  این که  اما 
در  ابتکاری  و  خلاقیت  هیچ گونه  و  کنند  محض 
محصولات خود به خرج ندهند، صحیح نیست و به 

نتیجه مطلوب منتهی نمی شود. 

و  ) مسائل  ایران  در  پوشاک  تولید  روند  از 
اختیار  در  کامل  اطلاعات  آن(  چالش های 

داشتید؟ 
اگر برای هر فعالیتی، زیرساخت های لازم را تدارک 
ببینید؛ انجام آن کار به هیچ وجه دشوار نخواهد بود. 
خانه پیراهن ایرانیان از تجارب ارزشمند صنعتگران 
و  کارشناسان  علمی  توان  و  تخصص  و  سنتی 
تدوین  تا ضمن  بهره می گیرد  مرتبط  متخصصین 
استراتژی های مختلف، محصولات قابل رقابت با دنیا 
تولید نماید. به دنبال این نیستیم که صرفاً محصولی 
تولید و درآمدی کسب نماییم؛ بلکه خواهان تغییر 
ذائقه و نگاه مصرف کنندگان به پیراهن هستیم تا 
استانداردهای خاص را هنگام خرید پوشاک لحاظ 

کنند. 

تغییر ذائقه چگونه اجرایی خواهد شد؟ چگونه 
این موضوع را به مردم تفهیم می کنید؟

وقتی مردم از پیراهن استاندارد استفاده کنند ناخودآگاه 
متوجه کیفیت بالای پارچه و دوخت آن خواهند شد 
و دیگر نیازی نیست مرتب به مردم اعلام شود این 

پیراهن چنین مشخصاتی دارد. 

آیا مخاطبان شما اقشار متمول جامعه هستند؟

هر چند پیراهن های خانه پیراهن ایرانیان به واسطه 
فوق العاده  متریال  همین طور  و  تولید  خاص  فرایند 
خاص، بیشتر مورد توجه افراد متمول است اما این 
خواسته قلبی ما نیست و به همین جهت در حال 
برنامه ریزی و تدوین استراتژی هایی هستیم تا تمام 
جامعه ایرانی را تحت پوشش خانه پیراهن ایرانیان 

قرار دهیم. 

آیا تاکنون برای تهیه پارچه، به تولیدکنندگان 
داخلی مراجعه کرده اید تا بخشی از این نیاز را از 
طریق آنان برطرف نمایید؟ به اعتقاد شما کیفیت 
پارچه های تولید کشور قابل رقابت با پارچه های 

وارداتی هستند؟ 
بله به بسیاری از کارخانه های تولید پارچه در کشور 
مراجعه کرده ایم و انتظارات خود را از کیفیت با آنان 
در میان گذاشته ایم زیرا تمایل وافری به همکاری 
دنبال  به  ولی  داریم  ایرانی  تولیدکنندگان مطرح  با 
تهیه پارچه های بسیار با کیفیت و متنوع هستیم تا 
استانداردهای خانه پیراهن ایرانیان رعایت شوند اما 
دلیلی وجود ندارد تا تولیدکنندگان پارچه، مشکلات 
مختلف خود در بخش تهیه مواد اولیه، تحریم ها و ... 
را بهانه ای برای تولید پارچه های معمولی و کم کیفیت 
بدانند. بیان دردها و مشکلات فایده ای ندارد باید به 

دنبال رفع موانع و مشکلات باشیم. 
در رابطه با سوال دوم باید عرض کنم که کیفیت 
پارچه های تولید ایران با توجه به نبودن دستگاه های 
مدرن و به روز، فاصله نسبتاً قابل توجهی با پارچه های 
و  مسئولین  توجه  با  ان شاء اله  که  دارند  وارداتی 
صنعتگران این بخش هر چه سریع تر به استانداردها 

جهانی نزدیک شویم.  

طرح، رنگ و مدل های تولیدات خانه پیراهن 
ایرانیان چگونه انتخاب می شوند؟

حضور  با  کارگروهی  برسانم،  اطلاع  به  باید  ابتدا 
طراحی  زمینه  در  جوان  و  مستعد  فارغ التحصیلان 
محصولات تشکیل داده ایم که با علاقه و پشتکار در 
حال طراحی هستند.  برخی تصور می کنند پوشاک 
مردانه، تنوعی ندارد و پوشاک زنانه، دنیایی از طرح و 
تنوع است اما به اعتقاد من این تفکر چندان منطقی 
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کلاسیک  پوشاک  در  گفت  می توان  البته  نیست 
مردانه، تغییرات آن چنانی وجود ندارد و بیشتر جنبه 
فاخر بودن مطرح است؛ هر چند پوشاک مردانه در 
ایران طی سال های اخیر تفاوت های بسیاری کرده 
است و به واسطه تعامل با دنیا، این تغییرات را می توان 
مشاهده کرد اما خانه پیراهن ایرانیان، طرح هایی را که 
با فرهنگ کشور همخوانی دارند، انتخاب و تولید کرده 

و خواهد کرد. 

پیراهن  خانه  محصولات  توزیع  سیستم  به 
ایرانیان اشاره نمایید.

طبق برنامه ریزی های صورت گرفته، هم به صورت 
B2 B )Business to Business( فعالیت می کنیم 

B2C  )Business to cus�  و هم برنامه هایی برای
tomer( داریم تا با راه اندازی فروشگاه هایی به نام خانه 

پیراهن ایرانیان ، به عرضه مستقیم محصولات خود در 
سطح کشور بپردازیم. 

صادرات چطور؟
به دلیل حضور و فعالیت در امارات، صادرات خوبی به 
این کشور داریم، به کانادا نیز پیراهن صادر کرده ایم 
که البته حجم وسیعی را در برنمی گیرد. با توجه به 
کیفیت بالای پارچه ها و طراحی متنوع، مذکراتی برای 
صادرات به روسیه در حال انجام است و تا چند ماه 

آینده صادرات به روسیه آغاز خواهد شد. 

غیررسمی  و  رسمی  محافل  از  بسیاری  در 
به عنوان مهم ترین  از قاچاق  صنعت پوشاک، 
مشکل این صنعت یاد می شود. به اعتقاد شما 
قاچاق  کشور،  پوشاک  صنعت  مشکل  تنها 

است؟ دیدگاه شما در این مورد چیست؟
تولیدی،  فعالیت های  تمام  در  قاچاق  راستی  به 
صنعتگران  برای  بزرگ  آفت  یک  و  است  ویرانگر 
و تولیدکنندگان محسوب می شود. ما بر این باوریم 
ممانعت از واردات به بهانه مبارزه با قاچاق، به هیچ 
و  رسمی  واردات  صورت  در  نیست.  درست  وجه 
قانونی، بازار داخل به تکاپو می افتد، زمینه برای رقابت 
این  به  داخلی  صنعتگران  و  می گیرد  شکل  سالم 
نتیجه می رسند که برای ماندن در میدان رقابت، باید 

باکیفیت عرضه نمایند، زیرساخت های  محصولات 
خود را ارتقا دهند، از تکنولوژی های مدرن بهره مند 
شوند، به طرح ها و مدل های روز دنیا توجه داشته 
باشند، از پتانسیل های مثبت موجود در کشور مانند 
نیروهای متخصص نهایت استفاده را به عمل آورند 
و ... اما قاچاق مقوله جداگانه ای است که در هر زمان 
باید جلوی آن را گرفت تا آسیب جدی به تولیدات 

داخلی وارد نشود. 

از واردات قاچاق، توان  در صورت جلوگیری 
کمّی و کیفی تولیدکنندگان پوشاک کشور به 
از طریق  بازار )که قبلاً  تا خلأ  اندازه ای است 
قاچاق برطرف می شَد( را تحت پوشش قرار 

دهند؟
سوال بسیار جذابی است! من فکر می کنم تولیدکنندگان 
ایرانی به آسانی می توانند محصولات خود را جایگزین 
توانمند  تولیدکنندگان بسیار  کالاهای قاچاق کنند. 
و معتبری در صنعت پوشاک کشور وجود دارند که 
سابقه صادرات را دارند پس نباید دغدغه ای بابت خالی 
شدن بازار پوشاک خارجی به خود راه دهیم. به عنوان 
کسی که نگرش فنی نسبت به صنعت پوشاک دارد 
با اطمینان اعلام می کنم این صنعت در مقایسه با 
سال های گذشته به رشد و توسعه قابل توجهی دست 
یافته است و این که ایرانی می تواند محصول خوب و 
قابل رقابت با پوشاک خارجی تولیدکند، شکی نیست 
و در انتها می خواهم بگویم که صنعتگران نیز باید 
ارتقای کیفیت مدنظر  زیرساخت های لازم را برای 

قرار داده و برای خلق محصولات با کیفیت، علوم 
مختلف را فرا گرفته و اگر تمام این علوم در یک سطح 
مشخص و متوازن قرار گیرد به طور قطع شاهد تولید 

باکیفیت خواهیم بود. 

دیدگاه شما در مورد برند و برندسازی چیست؟
در پاسخ به این سوال باید بگویم مشکل ما این است 
مفهوم  تولیدکنندگان ،  و  از صنعتگران  بسیاری  که 
یعنی  برند  می دانند.  مترادف  »تولید«  با  را  »برند« 
هویت و زمانی که یک محصول، هویت پیدا می کند 
مصرف کننده با آسودگی خاطر از این برند خرید می کند 
زیرا نسبت به کیفیت، تنوع، استانداردهای لازم و سایر 
مولفه های یک محصول خوب کاملًا مطمئن است 
اما گروهی از صنعتگران تصور می کنند تولید خوب به 
معنی داشتن برند خوب است! در حالی که برندسازی، 
مفهوم دیگری است. اغلب برندهای ایرانی که هویت 
مشخص خود را پیدا کرده اند و موفق به جذب اعتماد 
مصرف کنندگان ایرانی شده اند، متوجه تفاوت میان 
تولید و برند هستند و توانسته اند این تفکیک را به 

درستی تشخیص دهند.  

به اعتقاد شما برای رشد اقتصادی، نرخ بالای 
ارز بهتر است یا نرخ پایین؟

نمی توان با قاطعیت در مورد مطلوب بودن نرخ ارز 
بالا یا پایین حکم داد به اعتقاد من نرخ ارز باید ثبات 
داشته باشد. قیمت دلار سه برابر شده پس باید به 
همان میزان تمام مولفه ها مانند یارانه نیز چندین برابر 
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شود تا شاهد تضعیف بیشتر قدرت خرید مردم نشویم. 
یارانه 7 سال است که روی 45 هزار تومان ثابت باقی 
مانده در حالی که هزینه های زندگی حدود 10 برابر 

بیشتر شده است. 
برنامه ریزی  تولیدی،  واحدهای  اگر  من  اعتقاد  به 
اصولی و منطقی داشته باشند و استراتژی های مختلف 
برای خود تعیین کرده باشند با کوچک ترین نوسانات 
پای  از  هیچ گاه  و  شد  نخواهند  اختلال  دچار  ارز، 
نخواهند افتاد اما اگر فقط بر یک استراتژی تکیه کنند 
نه تنها با افزایش نرخ ارز بلکه با تغییر در هر کدام از 
مولفه های اقتصادی، مشکلات عدیده گریبانشان را 

خواهد گرفت. 

را  خودتحریمی ها  صنعتگران،  از  بسیاری 
می دانند،  خارجی  تحریم های  از  مخرب تر 

دیدگاه شما در این زمینه چیست؟
با واژه »خودتحریمی«  چندان موافق نیستم زیرا بر 
این باورم که یک مدیر باید تمهیدات و سیاست های 
خود را به نحوی تنظیم نماید تا در کوران مشکلات 
بله!  نگیرد.  قرار  تحریم  از  ناشی  محدودیت های  و 
تحریم ها ویرانگر هستند اما وقتی نتوانید خودتان را 
با آن تطبیق دهید. لذا باید زیرساخت های یک بنگاه 
تولیدی باید به اندازه ای قدرتمند باشند که تحریم های 
داخلی و خارجی تأثیر منفی بر عملکرد آن نگذارد و 

نتواند سیستم های یک مجموعه را متلاشی کند. 

پیش بینی شما از وضعیت سال آینده صنعت 
پوشاک چیست؟

پیش بینی صحیح نیازمند اطلاع از تمام پارامترهای 
مربوط به یک موضوع است، تمام پارامترهای صنعت 
به  و  نیست  )فعالان صنعتی(  ما  اختیار  در  پوشاک 
همین دلیل نمی توان شرایط آینده را پیش بینی کرد 
اما در مورد مجموعه تحت مدیریت خود پیش بینی 
خانه  به  متعلق  ایران،  پیراهن  صنعت  که  می کنم 
پیراهن ایرانیان خواهد بود. سال آینده روند رشد و 
توسعه را با کمک واحد تحقیق و توسعه به سرعت 
طی خواهیم کرد و افراد بیشتری در این مجموعه 
مشغول کار می شوند. در حال حاضر تمرکز اصلی ما بر 
تولید پیراهن مردانه است و فعلًا تصمیمی برای توسعه 

سبد محصولات شرکت نداریم چون معتقدیم یک 
تولیدکننده معتبر و مطرح باید به صورت تخصصی 

و حرفه ای کار کند.

بسیاری معتقدند که واحد تحقیق و توسعه، 
یک واژه تشریفاتی و فانتزی است. دیدگاه شما 

در این مورد چیست؟ 
واحد تحقیق و توسعه یکی از ارکان مهم و اصلی 
تمام مجموعه های دنیای امروز است. این که برخی 
را  توسعه  و  تحقیق  واحد  تولیدکنندگان،  و  مدیران 
امری تشریفاتی یا فانتزی تلقی می کنند مانند این 
است که پا را برای انسان یک عضو فانتزی و غیر 
ضروری بدانیم! متأسفانه همین تفکرات کلیشه ای 
است که مانع پیشرفت بیشتر صنعت پوشاک ایران 
شده است. واحد تحقیق و توسعه به هیچ عنوان یک 
فعالیت فانتزی نیست زیرا به طور مستقیم با رشد 
و توسعه یک مجموعه تولیدی ارتباط دارد و یکی 
از وظایف مهم آن، توسعه محصول است. به عنوان 
شرکتی که استراتژی پیش قراول را مدنظر قرار داده، 
به تدوین استانداردهای لازم در زمینه تولید پیراهن 
مردانه می پردازیم و طبق برنامه ریزی صورت گرفته 
به عنوان یک منبع قابل اعتماد و داور کیفیت پیراهن 
مردانه در ایران شناخته خواهیم شد. در واقع یکی 
که  است  این  ایرانیان  پیراهن  خانه  رسالت های  از 
دوخت،  الگو،  قبیل  )از  پیراهن  تولید  استانداردهای 
جایگزینی اکسسوار، وزن پارچه، بسته بندی و ... ( را به 
طور رایگان در اختیار تولیدکنندگان قرار دهد تا شاهد 
تولید پیراهن های استاندارد در کارگاه ها و واحدهای 
دانشنامه  زودی  به  باشیم.  کشور  سراسر  صنعتی 
تخصصی پیراهن را منتشر خواهیم کرد تا مردم بدانند 
هنگام خرید یک پیراهن به چه نکاتی توجه کنند زیرا 
اطلاعات کامل در مورد مشخصات پیراهن ندارند اما 
تصمیم داریم به تدریج آنان را با بسیاری از مفاهیم 
کیفی پوشاک آشنا نماییم و اطمینان دهیم که از رفتن 
تولیدکنندگان  زیرا  نباشند  نگران  خارجی  برندهای 
توانمند در ایران کم نیستند، پس به برندهای ایرانی 
اطمینان کنید، خریدهای خود را از این برندها انجام 
دهید و خیالتان بابت کیفیت محصولات آسوده باشد. 
کاری نکنید مجبور شوند روی دسترنج کارگران خود، 

خود اتیکت ساخت ترکیه ، چین و ... را نصب کند. 
دهید  خاطر  اطمینان  ایرانی  تولیدکننده  به  آن قدر 
تا بدون کوچک ترین دغدغه و نگرانی با افتخار از 
برچسب »ساخت ایران« استفاده نماید. از دولتمردان 
هم درخواست می کنیم به تولیدکننده و مصرف کننده 
نهایی، توجه ویژه داشته باشند. بروکراسی های اداری 
تا  نماید  تسهیل  را  ضدتولید  مقررات  و  قوانین  و 

تولیدکننده در شرایط مناسب به فعالیت بپردازد. 

نمایشگاه  موفق  برپایی  شاهد  پیش  مدتی 
ایران مد بودیم که خانه پیراهن ایرانیان با غرفه 
مجلل و آراسته خود توانست نظر بسیاری از 
بازدیدکنندگان را به خود جلب کند. این حضور 

نمایشگاهی را چگونه ارزیابی می کنید؟ 
نمایشگاه بسیار خوبی بود و با استقبال گرم و انرژی 
مثبت مردم مواجه شدیم به طوری که انگیزه ما برای 
ادامه این مسیر دوچندان شد و امروز با توان و قدرت 
مضاعف به تولید ادامه می دهیم. از این که مردم متوجه 
کیفیت بالا و قابل رقابت محصولات خانه پیراهن 
ایرانیان شدند و از آن استقبال شایسته به عمل آوردند، 

بسیار خوشحال و مسرور هستیم.

مطلب نهایی
همه  امروز  متأسفانه  بسازند.  ایرانیان  باید  را  ایران 
به فکر منافع شخصی خود هستند در حالی که اگر 
تفکر ملی داشته باشیم تمام امور به درستی سر جای 
خود قرار خواهند گرفت. از مردم می خواهیم با خرید 
محصولات باکیفیت از تولیدکنندگان ایرانی حمایت 
خود را اعلام و در صورت هرگونه نقص و مشکلی 
تولید داخل مشاهده می کنند،  در کیفیت کالاهای 
آن را نخرند تا تولیدکننده متوجه مشکلات شده و 
درصدد اصلاح آن برآید؛ در مقابل از تولیدکنندگان 
و صنعتگران تقاضامندم از اعتمادی که مردم به آنها 
خواهند داشت، سوء استفاده نکرده و از تولید کالاهای 
تا در نهایت صنعت  بدون کیفیت خودداری نموده 
ارتقا پیدا نماید. در آخر  پوشاک به دست خودمان، 
امیدوارم همه دست در دست هم دهیم تا بتوانیم در 
تمام عرصه های تولیدی، صنعتی و اقتصادی گام های 

موثر برداریم. 


